



新加坡金钻珠宝商会
SINGAPORE JEWELLERS ASSOCIATION

17th June 2021

Dear Members,

SCCCI ANNUAL BUSINESS SURVEY 2021

COVID-19 continues to impact businesses and re-shape the business landscape. Against this backdrop, Singapore Chinese Chamber of Commerce (SCCCI) is conducting its Annual Business Survey 2021 to understand business sentiments and the challenges faced by the business community. It aims to also obtain feedback relating to manpower issues, digitalisation, internationalisation, government schemes and sustainability.

You are invited to participate in this online survey by **31 July 2021**.

With active participation from all of you, ie. attaining the required sample size, **SCCCI could customise the survey findings for the Association to share with you**. It should not take more than 15 minutes to complete the online survey. You can access it via https://www.surveymonkey.com/r/ABS21_SJA.

Your views are very important to us. We encourage all members to participate in this survey.

Thank you for your cooperation.

Regards,

Singapore Jewellers Association



新加坡金钻珠宝商会
SINGAPORE JEWELLERS ASSOCIATION

2021年6月17日

致：全体会员

新加坡中华总商会 2021 年度商界意见调查

冠病疫情持续对企业造成严重影响，且重塑行业格局。在此情况下，新加坡中华总商会正在进行 2021 年度商界意见调查，以了解商界所面临的挑战和困扰。此调查旨在向商界收集有关人力、数码化、国际化、政府措施计划和可持续性发展等事项的反馈。

总商会邀请本会会员参与有关在线调查, 截止日期是 **2021 年 7 月 31 日**。

会员若积极参与此调查而达到一定的要求数量，总商会将为本会专门制作一份调查结果报告，供会员分享。请通过 https://www.surveymonkey.com/r/ABS21_SJA 进行在线调查，大约需要 15 分钟的时间。

您的意见对行业非常重要。本会鼓励会员参与此项调查。

感谢您的关注！

新加坡金钻珠宝商会